

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Mr. Allmand, a Member of the Queen's Privy Council,—Statement of all Bonds registered in the office of the Registrar General of Canada for the period October 13, 1976 to October 17, 1977, pursuant to section 32 of the Public Officers Act, chapter P-30, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/412.

By Mr. Chrétien, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Superintendent of Insurance for Canada, Volume II, Annual Statements of Property and Casualty Insurance Companies for the year ended December 31, 1976, pursuant to section 8 of the Department of Insurance Act, chapter I-17, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/166.

By Mr. Lang, a Member of the Queen's Privy Council,—Copies of Annual Operating and Net Capital Investment Statement of the Great Slave Lake Railway, for the year ended December 31, 1976, pursuant to section 9 of the Great Slave Lake Railway Act, chapter 56, Statutes of Canada, 1960-61. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/99.

By Mr. Lang,—Copies of Summary of Wharf Revenue Receipts and Statements of Harbour Dues, for the fiscal year ended March 31, 1977, pursuant to section 14 of the Government Harbours and Piers Act, chapter G-9, R.S.C., 1970.—(English and French).—Sessional Paper No. 303-1/261.

By Mr. Lessard, a Member of the Queen's Privy Council,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act for the month of February, 1977, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/323.

By Mr. Lessard,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act for the month of March, 1977, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/324.

By Mr. Lessard,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act for the month of April, 1977, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/325.

By Mr. Lessard,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act for the month of May, 1977, pursuant to section 16 of the Act, chapter R-3, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/333.

By Mr. Lessard,—Report on the Operation of the Regional Development Incentives Act for the month of June, 1977,

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Allmand, membre du Conseil privé de la Reine,—Copies (en français et en anglais) de l'État détaillé des cautionnements enregistrés au Bureau du registraire général du Canada, pour la période allant du 13 octobre 1976 au 17 octobre 1977, conformément à l'article 32 de la Loi sur les fonctionnaires publics, chapitre P-30, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/412).

Par M. Chrétien, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport (en français et en anglais) du surintendant des assurances du Canada, Volume II, États annuels—compagnies d'assurances biens et risques divers—pour l'année civile 1976, conformément à l'article 8 de la Loi sur le département des assurances, chapitre I-17, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/166).

Par M. Lang, membre du Conseil privé de la Reine,—État financier sur l'exploitation ferroviaire ainsi qu'un état montrant les immobilisations nettes, de la *Great Slave Lake Railway* pour l'année financière terminée le 31 décembre 1976, conformément à l'article 9 de la Loi du Chemin de fer du Grand Lac des Esclaves, chapitre 56, Statuts du Canada 1960-1961. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-1/99).

Par M. Lang,—Relevé des recettes de quaiage et des droits portuaires pour l'année financière terminée le 31 mars 1977, conformément à l'article 14 de la Loi sur les ports et jetés de l'État, chapitre G-9, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-1/261).

Par M. Lessard, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional pour le mois de février 1977, conformément à l'article 16 de cette Loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/323).

Par M. Lessard,—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional pour le mois de mars 1977, conformément à l'article 16 de cette Loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/324).

Par M. Lessard,—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional pour le mois d'avril 1977, conformément à l'article 16 de cette Loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/325).

Par M. Lessard,—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Loi sur les subventions au développement régional pour le mois de mai 1977, conformément à l'article 16 de cette Loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 303-1/333).

Par M. Lessard,—Rapport (en français et en anglais) sur l'application de la Loi sur les subventions au développement